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Abstract (en)
[origin: US2019344916A1] A packaging machine having at least one working component that is mounted in an adjustable manner relative to a
machine frame between a first and a second position, and that incorporates at least one pneumatic unit. A coupling member may be mounted in a
tiltable manner relative to an axis, and in one embodiment, the coupling member may connect the pneumatic unit to the working component. The
coupling member may be arranged at least in part within a piston of the pneumatic unit and may be mounted in a linearly adjustable manner along
the axis.

Abstract (de)
Verpackungsmaschine (1), die für einen Arbeitsvorgang (A) mindestens eine relativ zu einem Maschinenrahmen (10) mittels mindestens einer
Pneumatikeinheit (9) zwischen einer ersten und einer zweiten Position (P1, P2) verstellbar gelagerte Arbeitskomponente (14) aufweist, wobei
zumindest teilweise innerhalb eines entlang einer Achse (12) linear verstellbar gelagerten Kolbens (11) der Pneumatikeinheit (9) ein relativ zu der
Achse (12) neigbar befestigtes Koppelglied (13) angeordnet ist, über welches die Pneumatikeinheit (9) mit der Arbeitskomponente (14) verbunden
ist.
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